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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 31  august  2015, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.58/2015  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă dl. Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca şi  dl.Benzar Vasile, inspector cu probleme de contabilitate.  

Domnul  Marian Dincă, secretarul comunei, în urma   apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : sunt  prezenţi  9 consilieri, 

absenţi sunt  Bilan Vasile  şi  Miloş  Jim- Tores. 

Procesul  verbal al şedinţei anterioare, prin  grija  secretarului consiliului,  a fost  

pus la  dispoziţia  domnilor consilieri locali.  Domnul  consilier  Ionuţ Braşoveanu 

observă  că  la  intervenţia  sa de la punctul  „Diverse” domnul primar îi răspunde ca 

acesta  să se adrese asociaţiei crescătorilor  de bovine. Să se menţioneze  că trebuie să 

se adreseze asociaţie  care a funcționat  anul trecut şi anume asociației crescătorilor  

de ovine.  Cu  amendamentul  respectiv  procesul-verbal  este  aprobat în unanimitate  

de  domnii consilieri  prezenţi la  şedinţă. 

Domnul primar, inițiatorul  ședinței,  prezintă ordinea  de zi  al  şedinţei 

ordinare. 

 Ordinea de zi  propusă  este  următoarea : 

1. Aprobarea bugetului local rectificat al comunei 

Ştiuca pe anul 2015; 

2. Aprobarea închirierii unor  suprafeţe  de teren 

intravilan din localitatea Ştiuca. 

 Ordinea  de   zi  astfel  propusă  este  aprobată  în unanimitate de către  domnii 

consilieri prezenţi la  şedinţă. 

Domnul consilier  Laver Sorin,  preşedintele  de şedinţă,  preia  conducerea  

şedinţei ordinare.   

 Punctul 1 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre  privind   aprobarea bugetului 

local rectificat al comunei Ştiuca pe anul 2015. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 
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Domnul inspector Benzar Vasile prezintă  referatul compartimentului de 

specialitate privind bugetul  local rectificat al comunei Ştiuca pe anul 2015. Se propune  

spre aprobare o creştere a veniturilor  cu 1.021,10  mii lei. Cheltuielile sunt  repartizate  

după  urmează  : autorităţi publice, la capitolul bunuri si servicii o  creştere de 24,0 mii 

lei; cultura, la capitolul bunuri si servicii o scădere cu 84,0 mii lei iar la capitolul 

cheltuieli de capital o  creştere de 188,6 mii lei; salubritate la capitolul cheltuieli de 

capital o  creştere de 440,0 mii lei  şi în final la transport la capitolul cheltuieli de 

capital o  creştere de 452,5 mii lei. 

Domnul  primar,  prezintă modul de cheltuire a acestor fonduri : o parte  

pentru achitarea datoriilor  la  sistemul  da canalizare, alta la  noul obiectiv de 

investiții care se desfăşoară, asfaltarea străzilor din comună, o mică parte la căminul 

cultural din Dragomireşti  şi  ultima  parte  pentru personalul  din administrație o mică 

creştere de salarii. 

În acest context domnul consilier Braşoveanu Ionuţ întreabă  de ce  nu  se 

alocă fonduri pentru  a se instala  aer condiţionat în cămine culturale. Domnul primar 

consternat  de propunerea  venită arată  că  mai întâi este necesar  să achităm datoriile  

pe  care  le avem la  executaţii de lucrări  şi  după acea să  îmbunătățim condiţiile din 

căminele culturale. Să  facă  un studiu  de oportunitate  şi  să prezinte  consiliului  local 

un  proiect  de hotărâre  pe  acest  domeniu. Domnul primar arată că are preocupări 

pentru viitor ca să mărească căminul  din Ştiuca. Încep discuţii între domnii  consilieri 

pe  probleme care  nu ţin de ordinea de zi.  

Preşedintele de şedinţă impune  încetarea  discuţiilor şi  supune la  vot 

proiectul  de hotărâre.  Se aprobă  cu  9  voturi pentru  Hotărârea  nr.34  privind 

aprobarea bugetului local rectificat  al comunei Ştiuca pe anul 2015. 

 

Punctul 2 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre  privind aprobarea  

închirierii  unui teren intravilan.  

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

La acest  punct  al ordinii  de  zi,  domnul  primar, prezintă  cererea  

numitului    VECSUNKA  DĂNUŢ,   înregistrată sub nr. 56  din  5.02.2015, prin care  

susnumitul  solicită închirierea unui teren intravilan cu  scopul de a-şi construi o 

locuinţă proprietate personală, teren în  suprafață  de 1.000 m.p.,  înscris în CF Ştiuca 

nr.402809, nr. top 402809. 

Proiectul  de hotărâre,  fiind  gata de prezentat,  domnul  preşedinte  de 

şedinţă  îl   supune  la vot.  Se aprobă  cu  9  voturi pentru  Hotărârea  nr.35  privind 

aprobarea  închirierii  unui teren intravilan.  

 

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea  

închirierii  unui teren intravilan.  

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

La acest  punct  al ordinii  de  zi,  domnul  primar, prezintă  cererea  

numiţilor  VECSUNKA  DĂNUŢ  şi soţia VECSUNKA  MARIA,   înregistrată   sub nr. 
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663  din  28.07.2015, prin care  aceştia solicită închirierea unui teren intravilan.   

După  cum le  este  cunoscut  majorităţii  domnilor  consilieri,  susnumiţii  au  cumpărat 

un imobil  conform prevederilor din legea  112 dar  nu  au  terenul  în folosinţă  sau 

administrare. Acum  au posibilitatea  de a solicita acest teren pentru  suprafaţa de 

1.878 m.p. teren intravilan,  înscris în CF Ştiuca nr.402810, nr. top 402810.   

Domnul  preşedinte  de şedinţă  îl   supune  la vot spre aprobare proiectul 

respectiv.  Se aprobă  cu  9  voturi pentru  Hotărârea  nr.36  privind aprobarea  

închirierii  unui teren intravilan.  

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 

 

Domnul  primar  doreşte  să  informeze  cu această  ocazie consiliul  local cu 

următoarele : 

1. În localitatea  Ştiuca a  început  acţiune  pregătire pentru asfaltare  a unor străzi,  

se  apreciază  că  se vor  asfalta  2 până la 2,7 km din străzile localităţii, în 

funcţie  de fondurile  disponibile;  solicită  domnilor  consilieri dacă  observă  

ceva nereguli  să  informeze  imediat pentru a  acţiona şi a sesiza   

executantul  lucrării. 

2. Săptămâna trecută s-a primit   un nou  microbuz  şcolar; 

3. A verificat  dacă  numitul  Ciorei Vasile, decedat la această  dată,  persoană cu 

handicap, s-a bucurat  pe  timpul  vieţii  de  facilităţile  acordate  persoanelor  

cu  handicap. Verificările  confirmă  că  s-au  aplicat prevederile  legale. 

4. Întreabă câţi  consilieri  şi-au  legal  gospodăriile  la  sistemul  de canalizare. 

Încep  discuţii pe grupuri de consilieri  o  parte dintre aceştia susţin în 

continuare să  nu  se mai continue  cu  AQUATIM   fiindcă au tarifele mari. 

Domnul consilier Laver Sorin :  să se ia  măsuri pentru proprietarii de cabaline  

care  priponesc  caii pe  alei  din localitate.  

Domnul consilier  Ştefan Bejera : de ce  nu sunt  amendaţi  crescătorii de ovine  

care îşi  fac  stâne pe  terenurile  agricole conform regulamentului de păşunat  aprobat 

de consiliu. Domnul primar: nu  a cunoscut  această  situaţie dar  se vor  lua  măsuri 

conform regulamentului. 

Domnul  consilier Braşoveanu Ionuţ   : când  se vor  face  trotuare  în localitatea  

Oloşag. Domnul primar:  când  vom avea  bani  vom  face trotuarele promise. 

Întrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt iar 

punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, cu permisiunea domnilor consilieri, 

domnul  preşedinte de şedinţă  declară închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

Preşedinte de şedinţă,                                                Întocmit, 

       consilier       Secretar, 

                 LAVER   Sorin                  Marian  Dincă 


